
 

 

35334   Problematiek rondom stikstof en PFAS 
Nr. 334 Brief van de minister van Landbouw, Natuur en 

Voedselkwaliteit 
Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 
Den Haag, 20 februari 2025 
 
Bij de regeling van werkzaamheden van dinsdag 18 februari heeft 
het lid Vos (FvD) mij verzocht de wetenschappelijke onderzoeken 
voorafgaand aan het plenair debat over de stikstofproblematiek 
van donderdag 20 februari naar de Kamer te sturen. In mijn brief 
van 19 februari inzake de rekenkundige ondergrens heb ik 
aangegeven waarom ik het verstandiger acht om het expertoordeel 
en de peerreviews openbaar te maken nadat de Afdeling advisering 
van de Raad van State hierover haar voorlichting heeft uitgebracht. 
Dit betreft een zogenoemde aanvankelijke weigering. 
 
Via een e-mailprocedure heeft de Kamer vanochtend te kennen 
gegeven echter te persisteren in het verzoek het expertoordeel en 
de peerreviews nu al openbaar te maken. Ik heb overwogen het 
rapport vertrouwelijk ter inzage te leggen, omdat ik de risico’s van 
volledige openbaarheid nog steeds zie. Echter, mede met het oog 
op recente berichtgeving in de media vind ik het ook van belang 
dat de stukken voor iedereen inzichtelijk zijn. 
 
De minister van Landbouw, Visserij, Voedselzekerheid en Natuur, 
F.M. Wiersma 
 
 
 
 
 


